



天主教香港教區禮儀委員會

HONG KONG CATHOLIC DIOCESAN LITURGY COMMISSION

10/F., Catholic Diocese Centre, 16 Caine Road, Hong Kong WebSite:<http://catholic-dlc.org.hk>
香港堅道十六號教區中心十樓 Tel:(852)2522 7577 Fax:(852)2521 8034 Email:hkcdlc@catholic-dlc.org.hk

致：全體堂區主任司鐸

奉湯漢樞機指示，請各堂區在11月20-21日(基督普世君王節)及11月27-28日(將臨期第一主日)各台彌撒的信友禱文中為候任主教祈禱，並在堂區報告中通知教友「晉牧禮」事宜。

信友禱文：

請為我們教區候任主教周守仁神父祈禱。求主賜他智慧、毅力和健康，好領導香港的天主子民，在現今社會，宣揚福音。為此，我們同聲祈禱。

堂區報告：

香港教區候任主教周守仁神父的「晉牧禮」將於12月4日(星期六)下午3時，在堅道主教座堂舉行。周主教隨即履任。屆時「晉牧禮」將於教區網頁全程直播。請大家為香港教區及周守仁候任主教祈禱。



教區禮儀委員會辦事處
2021年11月18日

18 November 2021

To : All Parish Priests

By the instruction of Cardinal John Tong, parishes are to add a prayer intention for Bishop-elect, Rev. Stephen CHOW Sau-yan, S.J., at the Sunday Masses of the Solemnity of Christ the King on 20-21 November and The First Sunday of Advent on 27-28 November, and to make an announcement on his Episcopal Ordination.

Prayer of the Faithful:

Let us pray for our Bishop-elect, Rev. Stephen Chow Sau-yan, S.J.. May the Lord grant him wisdom, courage and good health so as to lead the People of God in Hong Kong and in preaching the Gospel in today's social setting. For this, let us pray to the Lord.

Parish Announcement:

The Episcopal Ordination of Bishop-elect, Rev. Stephen Chow Sau-yan, S.J., will take place on Saturday, 4 December, at 3:00p.m. at the Cathedral, Caine Road. Bishop Stephen Chow will be installed as the Bishop of Hong Kong on the same day. The Ordination ceremony will be broadcast live at the Diocesan Website. Please pray for our Diocese and for Rev. Stephen Chow.

Office of the Diocesan Liturgy Commission